
 

 

Číslo zápisnice: SDV SK 2/2022 
 

ZÁPISNICA  
zo zasadnutia orgánu s rozhodovacou právomocou 

 
Názov športovej organizácie: Slovenská kanoistika – Sekcia divokých vôd 
 
Názov zasadajúceho orgánu: Výkonný výbor sekcie divokých 

vôd Slovenskej kanoistiky  
 

Miesto konania zasadnutia: Junácka 6, Bratislava 
 
Deň konania zasadnutia: 29.1.2022  

Čas začiatku zasadnutia: 9:30 Čas ukončenia zasadnutia: 17:30 
  

Predsedajúci: Martin Stanovský Zapisovateľ: Matúš Štulajter 
 
Členovia orgánu zúčastnení na zasadnutí:  

1. Martin Stanovský  
2. Renáta Daníková 
3. Jaroslav Slúčik 
4. Igor Ižo  
5. Róbert Orokocký 
6. Zora Hujsová   

 
Ostatní: 

1. Matúš Štulajter 
 
Počet členov potrebných na uznášaniaschopnosť orgánu: 3 
 
UZNÁŠANIASCHOPNOSŤ: 
 

❏ ÁNO 

❏ NIE 
 
Počet členov/hlasov potrebných na schválenie rozhodnutia: 3  

 

Po začatí zasadnutia predsedajúci konštatuje, že lehota 7 dní na prípravu 
zasadnutia dodržaná 
 

❏ BOLA 

❏ NEBOLA  

 

SCHVÁLENÝ PROGRAM ZASADNUTIA:3) 
 

1. Komisie 
 

2. Rôzne  



 

 

PODKLADY K JEDNOTLIVÝM BODOM ROKOVANIA:) 
 

❏ podklady boli zaslané elektronicky k bodom č. 1-2 

❏ podklady boli predložené na zasadnutí k bodom č. 1-2  
❏ podklady k jednotlivým bodom sú archivované elektronicky na sekretariáte 

sekcie divokých vôd Slovenskej kanoistiky, príp. ich schválená výsledná 
podoba zverejnená na webovej stránke www.canoe.sk  

 

ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA: 
 
Na úvod privítal všetkých prítomných predseda SDV SK Martin Stanovský, ktorý udelil slovo 
jednotlivým členom výkonného výboru, aby odprezentovali jednotlivé kapitoly rozpočtu SDV 
SK za svoje komisie 
 
1. Komisie 
 
Ekonomická komisia 
 
Predsedníčka ekonomickej komisie Zora Hujsová. predložila finálnu verziu rozpočtu. 
K jednotlivým položkám prebehla diskusia. 
 
VV vzal na vedomie. Tejto téme sa bude ďalej venovať na najbližšom VV. 
 
Komisia klubov, mládeže a vzdelávania 
 
Predsedníčka komisie klubov, mládeže a vzdelávania predstavila schému podpory 
financovania mládežníckych trénerov na kluboch. K predloženej filozofii prebehla obšírna 
diskusia. Pozmenený návrh pripraví R.Daníková na naj bližší VV. 
 
VV vzal na vedomie. Tejto téme sa bude ďalej venovať na najbližšom VV. 
 
 
Komisia vrcholového športu 
 
Predseda komisie vrcholového športu predložil na schválenie akciu SVŠ. Sústredenie v Al 
Ain 20.2.-11.3.2022. 
 
ZA: 6  
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 
 
 
Súťažná komisia 
 
 
Predseda súťažnej komisie predstavil aktualizovaný kalendár podujatí SDV SK.  
 
VV vzal na vedomie. 
 
 
 

http://www.canoe.sk/


 

 

 
Predseda súťažnej komisie predstavil pracovnú smernicu o pretekaní ku ktorej prebehla 
diskusia. 
 
VV vzal na vedomie. Tejto téme sa bude ďalej venovať na najbližšom VV. 
 
 
Predseda súťažnej komisie predstavil materiál subkomisie rozhodcov. Z tohto materiálu 
vyplynuli úlohy: 
 
Ú: 1/2022: Zapracovať zmeny pravidiel ICF pre rok 2022 do Slovenských pravidiel kanoistiky 
 
T: 28.2.2022 
 
Z: Igor Ižo 
 
 
Ú: 2/2022: Navrhnúť HR na nominačných pretekoch 
 
T: 16.2.2022 
 
Z: Igor Ižo 
 
 
VV diskutoval o problémoch aktuálneho informačného sýstemu dodávaného f.Štengl a.s. 
a poveril M.Štulajtera preveriť výpovednú lehotu s touto firmou. 
 
Ú: 3/2022: Preveriť výpovednú lehotu f.Štengl a.s. 
 
T: 7.2.2022 
 
Z: Matúš Štulajter   
 
 
Predseda súťažnej komisie Igor Ižo predložil kalkuláciu na vytvorenie databázy členov 
hnutia. 
 
ZA: 6  
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 
 
Predseda súťažnej komisie Igor Ižo predložil kalkuláciu na vytvorenie softvéru pre 
prihlasovanie na preteky. 
 
ZA: 6  
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol schválený 
 
 



 

 

 
 
VV diskutoval o organizácii najväčších vrcholných pretekoch na Slovensku v roku 2022 – 
Majstrovstvách Európy v Liptovskom mikuláši. Z diskusie vyplynulo, že nemáme od 
organizátora KTK rozpočet tohto podujatia. VV poveril M.Stanovského aby vyzval 
organizátora k dodaniu tohto materiálu. 
 
VV vzal na vedomie. 
 
 
Komisia neolympijských disciplín 
 
Predseda komisie Ne-OH disciplín predložil nominačné kritéria pre zaradenie do 
reprezentácie v zjazde na schválenie. 
 
ZA: 6  
ZDRŽAL SA: 0  
PROTI: 0 
 
Návrh bol s úpravami schválený 
 
 
 
2. Rôzne  
 
 
VV prediskutoval aktuálny stav uskladnenia materiálu zväzu na areáli v Čunove. Členovia VV 
SDV SK sa zhodli, že  nieje prípustné ďalej fungovať v aktuálnom režime. Je nutné urobiť 
revíziu tohto majetku a nájsť zodpovednú osobu, ktorá bude spravovať tento majetok a mať 
prístup k tomuto materiálu.   
 
Ú: 4/2022: Vyzvať P.Miťka na inventúru materiálu a odovzdanie kľúčov od skladových 
materiálov v Čunove. 
 
T: ihneď 
 
Z: Martin Stanovský 
 
Najbližší VV sa bude konať 7.2.2022. 
 
 

 
 
__________________    
   
       Zapisovateľ 
 
 
 
 
 
__________________ 
Mgr. Martin Stanovský 
Predseda SDV SK 

 
 


